
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  
 

07.09.2020                                       м. Черкаси                                          № 35 
  

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 
 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 5  
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н. О.  

секретар комісії – Костюченко В. О. 

члени комісії: Братаніч В. А., Коваленко О. А., Нестеренко І. І.  
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В. В., Зуєнко В. Л., Лашкул В. Г. 

 

Запрошені: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту Черкаської ОДА 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА  

Кравченко 

Наталя Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів Черкаської 

ОДА 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

Масенко  

Наталія Володимирівна  

 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський обласний центр 

медико-соціальної експертизи Черкаської 

обласної ради» 

Новак  

Сергій Андрійович 

 

- директор Уманського комунального 

видавничо-поліграфічного підприємства 

Черкаської обласної ради  

Перевалова  

Наталія Миколаївна 

 

- директор видавничо-поліграфічного 

товариства з обмеженою відповідальністю 

«Родень»  
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Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

Ропало 

Любов Вікторівна 

- директор Черкаської агенції регіонального 

розвитку 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

Стороженко-Сіренко 

Наталія Іванівна 

 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Школа вищої спортивної 

майстерності» Черкаської обласної ради 

Філінська  

Тетяна Анатоліївна 

- директор КП «Черкаське обласне об’єднане 

бюро технічної інвентаризації»  

Фіть 

Людмила Володимирівна 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської ОДА  

Чепка 

Ольга Володимирівна 

- начальник Управління освіти і науки 

Черкаської ОДА  

 

У засіданні взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович. 
 

Порядок денний: 
 

1. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  20.12.2019   

№ 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік» 

Доповідає:   

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

2. Про призначення СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Наталії Іванівни на 

посаду директора комунального закладу «Школа вищої спортивної 

майстерності» Черкаської обласної ради  
 

Доповідають:   

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту Черкаської ОДА 

3. Про призначення МАСЕНКО Наталії Володимирівни на посаду 

директора комунального закладу «Черкаський обласний центр медико-

соціальної експертизи Черкаської обласної ради» 
Доповідають:   

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА  
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4. Про надання згоди на передачу з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

друкованої продукції  
Доповідає:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про надання згоди на прийняття виробів медичного призначення до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Канівського комунального видавничо-поліграфічного 

підприємства «Родень»  
Доповідає:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

7. Про відчуження об'єктів спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості)  

Доповідає:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021-2027 

роки  

Доповідає:   

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

10. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2019 рік 

Доповідає:   

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

11. Про стан виконання Стратегії розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2017-2020 роки 

Доповідає:   

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 
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12. Про звіт про діяльність Черкаської агенції регіонального розвитку 

за 2018 рік, 2019 рік та 5 місяців 2020 року  

Доповідає:   

Ропало 

Любов Вікторівна 

- директор Черкаської агенції 

регіонального розвитку 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка повідомила, що проєкт рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний 

бюджет Черкаської області на 2020 рік» підготовлено з метою забезпечення 

ефективного використання коштів обласного бюджету шляхом включення 

додаткових трансфертів з державного та місцевих бюджетів та перерозподілу 

бюджетних призначень у межах затвердженого загального обсягу видатків та 

надання кредитів на 2020 рік. 

Доповідач повідомила, що прийняття обласною радою рішення 

забезпечить приведення видаткової частини обласного бюджету у 

відповідність до фактичних (очікуваних) власних надходжень загального 

фонду, недопущення виникнення на кінець року кредиторської 

заборгованості без джерел її погашення, приведення показників обласного 

бюджету у відповідність із обсягами трансфертів, виділених з Державного 

бюджету України та місцевих бюджетів області, ефективне використання 

коштів обласного бюджету шляхом розподілу залишків на початок року та 

перерозподілу бюджетних призначень в межах затвердженого загального 

обсягу видатків та надання кредитів на 2020 рік. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 1). 
  

ВИРІШИЛИ: 

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проєкт 

рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-

47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 35/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

2. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Н.І. на посаду директора 

комунального закладу «Школа вищої спортивної майстерності» Черкаської 

обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду директора комунального закладу «Школа 

вищої спортивної майстерності» Черкаської обласної ради переможцем 

визнано Стороженко-Сіренко Наталію Іванівну. 
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Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту зі 

Стороженко-Сіренко Н.І. терміном на п’ять років. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 3). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Стороженко-Сіренко Наталії Іванівни для 

призначення на посаду директора комунального закладу «Школа вищої 

спортивної майстерності» Черкаської обласної ради, а також проєкт рішення 

обласної ради «Про призначення СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Н.І. на посаду 

директора комунального закладу «Школа вищої спортивної майстерності» 

Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 35/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення МАСЕНКО Н. В. на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський обласний центр медико-соціальної експертизи Черкаської 

обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсу з 

визначення кандидатури на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський обласний центр медико-соціальної експертизи Черкаської 

обласної ради» переможцем визнано Масенко Наталію Володимирівну. 

Відповідним проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Масенко Н.В. терміном на п’ять років 
Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В. П., який повідомив, що не всі претенденти на зазначену 

посаду були допущені до конкурсу оскільки в двох з них були виявлені 

невідповідності в поданих документах. Наголосив на законності рішення, 

прийнятого конкурсною комісією з проведення конкурсного відбору на 

зайняття посади директора комунального закладу «Черкаський обласний 

центр медико-соціальної експертизи Черкаської обласної ради».  
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Масенко Наталії Володимирівни на 

посаду директора комунального закладу «Черкаський обласний центр 

медико-соціальної експертизи Черкаської обласної ради», а також проєкт 

рішення обласної ради «Про призначення МАСЕНКО Н.В. на посаду 

директора комунального закладу «Черкаський обласний центр медико-

соціальної експертизи Черкаської обласної ради». 
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2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
  

Висновок № 35/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

друкованої продукції» підготовлений на підставі звернення Національної 

академії педагогічних наук України, листів від КНЗ «Черкаський обласний 

інститут післядипломної освіти педагогічних працівників» Черкаської 

обласної ради, КЗ «Обласна універсальна наукова бібліотека імені Тараса 

Шевченка» Черкаської обласної ради, з метою надання згоди на передачу з 

державної у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

друкованої продукції. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 7). 

  

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання згоди на передачу з державної власності, із 

балансу підвідомчих установ Національної академії педагогічних наук 

України, до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на баланс закладів спільної комунальної власності 

друкованої продукції, а також проєкт рішення «Про надання згоди на 

передачу з державної власності до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої продукції». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 35/4 додається до протоколу (додаток 8). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

5. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про надання згоди на прийняття виробів медичного 

призначення до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» передбачається безоплатна передача зі спільної 

власності територіальної громади міста Умань до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, а саме з балансу 

комунального некомерційного підприємства «Уманський центр служби 

крові» Уманської міської ради на баланс комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр громадського здоров’я Черкаської 

обласної ради» тест-систем імуноферментних для виявлення антитіл до 

вірусу імунодефіциту людини першого та другого типів. У зв’язку з 
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оптимізацією  алгоритму організації лабораторних досліджень на наявність 

маркерів ВІЛ-інфекції в Черкаській області обов’язки та функції КНП 

«Уманський центр служби крові» Уманської міської ради з обстеження 

громадян групи підвищеного ризику покладаються на КНП «Черкаський 

обласний центр громадського здоров’я Черкаської обласної ради». 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 9) 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання згоди на прийняття безоплатно зі спільної 

власності територіальної громади міста Умань до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області з балансу 

комунального некомерційного підприємства «Уманський центр служби 

крові» Уманської міської ради на баланс комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний центр громадського здоров’я Черкаської 

обласної ради» тест-систем імуноферментних для виявлення антитіл до 

вірусу імунодефіциту людини першого та другого типів у кількості 7 872 

дослідження, а також проєкт рішення «Про надання згоди на прийняття 

виробів медичного призначення до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 35/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

6. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Канівського комунального видавничо-поліграфічного 

підприємства «Родень» підготовлений на підставі листів видавничо-

поліграфічного товариства з обмеженою відповідальністю «Родень» щодо 

припинення договірних відносин, пов’язаних з орендою цілісного майнового 

комплексу колишнього Канівського комунального видавничо-поліграфічного 

підприємства «Родень». 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 11). 
  

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про повернення з оренди цілісного 

майнового комплексу колишнього Канівського комунального видавничо-

поліграфічного підприємства «Родень» та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 35/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про відчуження об'єктів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Доповідач повідомив, що відповідно до фінансової звітності 

комунального підприємства за І квартал 2020 року збитки підприємства 

становлять 48,6 тис. грн. Загальна сума кредиторської заборгованості станом 

на 31.03.2020 становить 313610,63 грн. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 13). 
  

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання Уманському комунальному видавничо-

поліграфічному підприємству Черкаської обласної ради дозволу на 

відчуження нерухомого майна, шляхом продажу на аукціоні нежитлових 

будівель, а також проєкт рішення «Про відчуження об'єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 35/7 додається до протоколу (додаток 14). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

8. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості)» підготовлено на підставі листа Уманського 

комунального видавничо-поліграфічного підприємства Черкаської обласної 

ради щодо надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості). 

Доповідач повідомив, що прийняття рішення надасть можливість 

зареєструвати за Черкаською обласною радою право власності на земельні 

ділянки, надані у постійне користування для потреб підприємств та закладів. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 15). 
  

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості) та згоду на відновлення меж 

земельних ділянок спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області Уманському комунальному видавничо-поліграфічному 

підприємству Черкаської обласної ради, а також проєкт рішення «Про 

надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості)». 
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2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 35/8 додається до протоколу (додаток 16). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021-

2027 роки». 

Доповідач повідомив, що Стратегія є планувальним документом, що 

визначає основні вектори розвитку Черкаської області на довгострокову 

перспективу. Стратегією визначені три основні напрями розвитку регіону на 

період 2021-2027 роки, а саме: розвиток високотехнологічної, продуктивної 

та експортоорієнтованої економіки; професійне, адаптивне та згуртоване 

суспільство; підвищення якості життя населення. Стратегія розроблена на 

засадах SMART-спеціалізації – новітнього європейського підходу, що 

спрямований на впровадження інновацій у сектори економіки регіону та 

посилення кооперації між владою, бізнесом, наукою і громадськістю. 

Стратегією визначені два напрями SMART-спеціалізації Черкаської області – 

агропромисловий розвиток та ІТ-сектор. 

Стратегія спрямована на покращення добробуту населення регіону, на 

підвищення комфорту та якості життя, освіченості його мешканців, на 

розвиток економіки Черкаської області та підвищення її 

конкурентоспроможності, а також на створення позитивного іміджу регіону 

та максимального використання його ресурсів і можливостей. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. поцікавилась, чи можливо відкласти прийняття даного 

рішення до обрання депутатів нового скликання. 

Стеценко В.Б. пояснив, що зволікання з ухваленням Стратегії може 

призвести до втрати коштів, що виділяються для області з ДФРР. 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про Стратегію розвитку Черкаської 

області на період 2021-2027 роки» та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 35/9 додається до протоколу (додаток 18). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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10. СЛУХАЛИ:  

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про стан 

виконання Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2019 рік. 

Доповідач повідомив, що в рамках реалізації Програми було 

розроблено інвестиційний буклет INVEST in Cherkasy Region, який з метою 

поширення серед потенційних інвесторів надіслано понад 400 адресатам; 

модернізовано інвестиційний портал області, на якому представлена 

інформація для потенційних інвесторів щодо наявних в області 

інвестиційних пропозицій. 

Проводились навчальні семінари з питань інвестування, семінари-

тренінги зі стандартів обслуговування інвесторів.  

За підсумками 2019 року зростання промислового виробництва області 

зросло на 1,3%, обсяг валової продукції сільського господарства зменшився 

на 2,3% до рівня 2018 року. 

Порівняно з 2018 роком експорт товарів з Черкаської області 

збільшився на 9,9%, імпорт – на 38,2%. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 19). 
  

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2019 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-1/VII «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2019 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

Висновок № 35/10 додається до протоколу (додаток 20). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

11. СЛУХАЛИ:  

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з інформацією щодо 

стану виконання Стратегії розвитку малого та середнього підприємництва 

Черкаської області на 2017-2020 роки у 2019 році. 

Доповідач повідомив, що станом на 01.01.2020 в області створено та 

функціонує 34 центри надання адміністративних послуг (ЦНАП) в яких 

протягом 2019 року надано більше 383 тис адміністративних послуг. 

У 2019 році в м. Черкаси проведено 2 навчальних курси «Старт та 

розвиток власної справи»; форум OpenBiz; «Тиждень підприємництва; 

обласний конкурс якості продукції «Черкаська якість» тощо. 

Черкаська область стала пілотною щодо створення Інформаційних 

пунктів підприємництва при ЦНАП в рамках співпраці з Офісом розвитку 

малого і середнього підприємництва. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 21). 

 

 



11 
 

 

ВИРІШИЛИ: 

взяти до відома інформацію про стан виконання Стратегії розвитку 

малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2017-2020 роки у 

2019 році та продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

09.06.2017 № 15-29/VII «Про Стратегію розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2017 – 2020 роки». 
 

Висновок № 35/11 додається до протоколу (додаток 22). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

12. СЛУХАЛИ:  

Ропало Л.В., яка ознайомила членів комісії зі звітом про діяльність 

Черкаської агенції регіонального розвитку (АРР) за 2018 рік, 2019 рік та 5 

місяців 2020 року. 

Доповідач повідомила, що головною метою діяльності Агенції є 

сприяння та організація розвитку Черкаської області, місцевого економічного 

розвитку її окремих територій та їх інфраструктури, посилення людського 

потенціалу та формування позитивного іміджу області. 

Агенція через діалоги узагальнює спільне бачення бізнесу, науки, 

громадськості, влади щодо напрямів і пріоритетів розвитку регіону і втілює 

це бачення шляхом реалізації проєктів. Черкаська АРР генерує проривні 

господарські рішення, які створюють додану вартість та нову якість життя 

населення Черкащини. 

Важливими напрямками роботи Агенції є:  

 допомога у розробці Стратегії розвитку Черкаської області на 2021-

2027 роки; 

 реалізація партнерського грантового проєкту «Запуск громадських 

майстерень у 3-х громадах Черкаської області»; 

 реалізація регіонального партнерського проєкту «Спільнодія 

Черкащини: здолати COVID-19»; 

 адміністрування школи малого і середнього підприємництва; 

 запуск інфокампанії #КупуйЧеркаське та ін. 

Текст звіту додається до протоколу (додаток 23). 
 

ВИРІШИЛИ: 

взяти до відома звіт про діяльність Черкаської агенції регіонального 

розвитку за 2018 рік, 2019 рік та 5 місяців 2020 року. 
 

Висновок № 35/12 додається до протоколу (додаток 24). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

 

Голова постійної комісії                                                           Н. КРАВЦОВА 
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Секретар постійної комісії                                                       В. КОСТЮЧЕНКО 


